
Or.V.0062 – 85 / 2000 

                                                       Protokół Nr 85/2000 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 13 lipca 2000 roku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączniku  (zał.  Nr  1).  Obradom  przewodniczył  –

Starosta Białostocki- Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu Powiatu Białostockiego.

Proponowany porządek obrad przyjęto do realizacji:

1. Odpowiedź na zapytania radnego M. Cimochowskiego zgłoszone na piśmie 30.06.2000 r.

2. Uchwały Zarządu Powiatu w sprawie częściowego rozwiązania porozumień zawartych z

gminami Tykocin i Supraśl.

3. Akceptacja projektu porządku dziennego Sesji Rady- 17.08.2000r.

4. Akceptacja projektów uchwał Rady Powiatu Białostockiego:

- w sprawie zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia rodziców z opłat za pobyt

dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej,

- w sprawie zatwierdzenia zmian statutu SP TZOZ w Białymstoku.

5. Podpisanie  wniosków  do  Wydziału  Ksiąg  Wieczystych  Sądu  Rejonowego  w  sprawie

ujawnienia  Powiatu  Białostockiego  jako  właściciela  nieruchomości  (  po  ich

komunalizacji).

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  dotacji  celowej  z  dz.Kultura  na  dofinansowanie  IV

Międzynarodowej Konferencji Numizmatycznej w Supraślu ( 7-10 września 2000 r. ).

7. Pismo  do  Ambasady  Holandii  w  sprawie  poparcia  projektu  I  Biennale  Wydawnictw

Przyrodniczych w ramach V Spotkań z Naturą i Sztuką „ Uroczysko”. 

8. Pisma  Niepublicznych  Zakładów  Opieki  Zdrowotnej  „  Medikus”  i  „Vea”  w  sprawie

wydzierżawienia pomieszczeń w przychodni w Łapach.

9. Pismo Burmistrza MiG Choroszcz w sprawie utworzenia filii Starostwa Powiatowego w

Choroszczy.

10. Pismo  Powiatowego  Lekarza  Weterynarii  w  sprawie  zapytania  radnego  Łukoszyka

zgłoszonego na Sesji Rady-8.06.2000 r.

11. Pismo Burmistrza  MiG Knyszyn w sprawie  przyłączenia  gminy Knyszyn  do  Powiatu

Białostockiego.

12. Wniosek o ustalenie premii Dyr. M. Jędrzejewskiemu.



13. Pismo Dyr. L.O. i L.E. w Łapach o dofinansowanie wymiany stolarki.

14. Pismo Dyr. ZSMR w Supraślu w sprawie przyspieszenia sprzedaży mieszkań.

15. Pismo  Dyr.  ZSMR  w  Supraślu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  częściową  wymianę

stolarki okiennej.

16. Uchwała  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  podwyżek  dla  administracji  i  obsługi  szkół

powiatowych.

17. Sprawa przyjęcia przez SP ZOZ w Łapach darowizny sprzętu medycznego.

18. Sprawozdanie  Rb-50  dot.  otrzymanych  z  budżetu  Wojewody  Podlaskiego  dotacjach  i

wydatkach z zakresu zadań rządowych za I półrocze 2000 roku.

19. Sprawy różne.

Ad.1

Przewodniczący  Zarządu   zapoznał   obecnych  z  treścią  zapytania  radnego  M.

Cimochowskiego , zgłoszonego pisemnie 30.06.2000 r. Następnie przedstawił propozycję

odpowiedzi na powyższe zapytanie , którą Zarząd przyjął jednogłośnie , bez uwag ( Zał.

nr 2). . 

Ad.2
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zreferowała  temat  dot.  projektów  uchwał

Zarządu Powiatu Białostockiego w sprawie rozwiązania porozumień zawartych z gminami

Tykocin i Supraśl w części dot. ewidencji gruntów i prawa o ruchu drogowym.

          Zarząd , po zapoznaniu się z treścią ww. projektów uchwał , podjął jednogłośnie

Uchwałę Nr 150/ 2000 z dnia 13 lipca 2000 roku w sprawie rozwiązania Porozumienia

zawartego w dniu 31 grudnia 1999 r. pomiędzy Zarządem Powiatu Białostockiego , a

Zarządem MiG Tykocin ( Zał. nr 3 )  oraz Uchwałę Nr 151/2000 z dnia 13 lipca 2000

roku  w  sprawie  rozwiązania  Porozumienia  zawartego  w  dniu  27  grudnia  1999  r.

pomiędzy Zarządem Powiatu Białostockiego , a Zarządem MiG Supraśl ( Zał. nr 4).

Ad.3

Zarząd , po zapoznaniu się i przedyskutowaniu proponowanego porządku dziennego

Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  –  17.08.2000  r.  ,  wstępnie  go  zaakceptował  ,wraz  z

poprawkami , w brzmieniu:

1. Otwarcie obrad Sesji.

2. Ustalenie porządku dziennego obrad.
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3. Informacja o pracach Zarządu między Sesjami Rady.

4. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  epidemiologicznego  na  terenie  powiatu-  referuje

Powiatowy Inspektor Sanitarno-Epidemiologiczny- P. Maria Aksiucik.

5. Informacja  o  stanie  bezpieczeństwa  weterynaryjnego  na  terenie  powiatu  –  referuje

Powiatowy Inspektor Weterynarii- P. Zdzisław Jabłoński.

6. Informacja o sytuacji finansowej ZOZ-ów i efektach działań restrukturyzacyjnych.

7. Podjęcie  uchwał  w  sprawie  zmiany  statutów SP TZOZ w Białymstoku  i  SP ZOZ w

Łapach.

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wynajmu , dzierżawy itp. majątku trwałego

ZOZ-ów.

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia rodziców z

opłat za pobyt dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia regulaminów wynagradzania nauczycieli  w

szkołach i placówkach oświatowych powiatu.

11. Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2000 r.

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2000 r.

13. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu za I półrocze 2000 r.

14. Sprawozdanie z działalności Komisji Finansowo- Gospodarczej.

15. Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia i Kultury Fizycznej.

16. Interpelacje i zapytania radnych.

17. Sprawy różne.

18. Zamknięcie Sesji  ( Zał. nr 5 ).

Poprawki do ww. porządku dziennego Sesji Rady dotyczą:

-wprowadzenie do porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwał w sprawie wyrażenia zgody

na darowiznę nieruchomości na rzecz gmin : Wasilków i Choroszcz , 

-w punkcie 7 , zdjęcie sprawy dot. zmiany statutu SP ZOZ w Łapach ,

-punkt 11 w brzmieniu: „ Sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2000 r.”

zastępuje się : „ Informacja o przebiegu wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2000 r.”,

-zmiana kolejności punktu 6: „ Informacja o sytuacji finansowej ZOZ-ów i efektach działań

restrukturyzacyjnych , 

-zmiana kolejności  punktu 6:  „Informacja o sytuacji  finansowej ZOZ-ów” – i  następnych

dotyczących opieki zdrowotnej.
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Ad.4

W sprawie zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia rodziców z opłat za pobyt

dziecka w placówce opiekuńczo-wychowawczej , głos zabrał Przewodniczący Zarządu.

Dodatkowe wyjaśnienia ,na temat powyższego ,złożyła Pani Celina Grażyna Wojciechowska.

             Zarząd , po zapoznaniu się z projektem uchwały RPB ww. sprawie , jednogłośnie

go zaakceptował , bez uwag ( Zał. nr 6).

Następnie Pan Wiesław Pusz odczytał projekt uchwały RPB w sprawie zatwierdzenia zmian

statutu SP TZOZ w Białymstoku ( Zał. nr 7).

Pani Wojciechowska złożyła wyjaśnienia dot.projektu uchwały w sprawie zmian statutu SP

TZOZ-u w Białymstoku , zaznaczając , iż Rada Społeczna SP TZOZ w Białymstoku dokonała

ww. zmian Uchwałą Nr4/ 2000 z dnia 16 czerwca 2000 r.

Zarząd  jednogłośnie  ,  bez  uwag  ,  zaakceptował  projekt  uchwały  RPB  ww.

sprawie.

Ad.5

Pan  Wiesław  Pusz  zabrał  głos  w  sprawie  dot.  wniosków  do  Wydziału  Ksiąg

Wieczystych  Sądu  Rejonowego  w  sprawie  ujawnienia  Powiatu  Białostockiego  jako

właściciela  nieruchomości  w:  Czarnej  Białostockiej  ,  Trypuciach  ,  Czerewkach  i  w

Juchnowcu Dolnym ( Zał. nr 8 , 9 , 10 , 11).

Zarząd jednogłośnie opowiedział się za podpisaniem ww. wniosków i upoważnił

do  tego,  Przewodniczącego  Zarządu  oraz  członka  Zarządu-Panią  Celinę  Grażynę

Wojciechowską

Ad.6.

Na  temat  dotacji  celowej  z  dz.  Kultura  na  dofinansowanie  IV  Międzynarodowej

Konferencji Numizmatycznej w Supraślu obszerne wyjaśnienia , członkom Zarządu , złożyła

Pani Skarbnik.

Następnie  ,  Przewodniczący  Zarządu   zapoznał  obecnych  z  wnioskiem Wydziału  Spraw

Społecznych o podjęcie uchwały ww. sprawie i z wnioskiem Zarządu Głównego Polskiego

Towarzystwa  Numizmatycznego  o  przyznanie  dotacji  celowej  z  budżetu  Powiatu

Białostockiego.

W związku z brakiem uwzględnienia , w ww. wnioskach , promocji Powiatu Białostockiego ,

Zarząd zdecydował ,  aby zostały one , powtórnie ,  przeanalizowane przez Wydział Spraw

Społecznych i zaopiniowane przez Komisję Oświaty i Kultury Fizycznej.
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Ad.7     

Pan Wiesław Pusz zapoznał członków Zarządu z pismem do Ambasady Królestwa

Holandii w sprawie poparcia projektu I Biennale Wydawnictw Przyrodniczych w ramach V

Spotkań z Naturą i Sztuką „Uroczysko” ( Zał. nr 12).

Zarząd jednogłośnie poparł ww. projekt.

Ad.8

Przewodniczący  Zarządu  odczytał  pisma  Niepublicznych  Zakładów  Opieki

Zdrowotnej „Medicus”  i  „Vea” w sprawie wydzierżawienia pomieszczeń w przychodni  w

Łapach ( Zał. nr 13 , 14 ).

Pani  Ewa  Słojewska-Zaręba/członek  Zarządu/  przybliżyła   ,  obecnym  ,  sytuację

lekarzy podstawowej opieki zdrowotnej , z Łap , w związku z próbą powołania przez nich

ww. NZOP „Medicus”.

Zarząd  zadecydował  ,  aby  skierować  sprawę  do  merytorycznego  wydziału  ,  Rady

Społecznej SP ZOZ w Łapach , Dyrektora SP ZOZ w Łapach , Komisji Zdrowia i Kultury

Fizycznej  oraz  Komisji  Infrastruktury  Technicznej  i  upoważnił  Panią  Wojciechowską  do

nadzoru nad pozyskaniem stosownych opinii.

Ad.9

Zarząd zapoznał się z pismem Burmistrza MiG Choroszcz w sprawie utworzenia filii

Starostwa Powiatowego w Choroszczy ( Zał. nr 15).

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  poinformowała  ,  iż  w  tej  sprawie  jest

przygotowywana , przez Geodetę Powiatowego , odpowiedź.

Zarząd przyjął ww. informację do wiadomości.

Ad.10

Przewodniczący Zarządu odczytał pismo Powiatowego Lekarza Weterynarii w sprawie

zapytania radnego Łukoszyka zgłoszonego na Sesji RPB-8.06.2000 r. 

Pani  Wojciechowska przypomniała , iż jest ono odpowiedzią na pisemną prośbę Zarządu o

dodatkowe informacje na temat podstawy prawnej egzekwowania ,  przez powiatowe służby

sanitarno-epidemiologiczne  i  weterynaryjne  ,  norm  prawa  europejskiego  odnośnie

temperatury transportowanego mleka ( Zał.nr 16 ).

Zarząd  przyjął ww. informację do wiadomości.
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Ad.11

Pan Wiesław Pusz zapoznał obecnych z pismem Burmistrza MiG Knyszyn w sprawie

przyłączenia gminy Knyszyn do Powiatu Białostockiego. Odczytał , następnie , Uchwałę Nr

XIX/ 96/ 2000 RM w Knyszynie , z dnia 26 czerwca 2000 r. , w sprawie wystąpienia gminy

Knyszyn z powiatu monieckiego i przyłączenia do powiatu białostockiego ( Zał.nr 17,18).

Pani  Wojciechowska  poinformowała  ,  iż  wniosek  w  sprawie  dokonania  zmian

podziału  terytorialnego  ,  Rada  Miejska  w  Knyszynie  przekazała  ,  także,  Wojewodzie

Podlaskiemu , który zwraca się – w piśmie do Starosty Białostockiego , z dnia 11.07.2000 r. o

opinię , w tej sprawie , Rady Powiatu Białostockiego , wyrażoną w formie uchwały.

Zarząd  przyjął  sugestię  ,  aby  Przewodniczący  Rady  wystąpił  do  poszczególnych

Komisji o zaopiniowanie wniosku , jak też , do Przewodniczącego R.P w Mońkach o pilne

przekazanie stanowiska tamtejszej Rady w ww. sprawie.

Ad.12

Przewodniczący Zarządu  przedstawił  zebranym wniosek Z-cy Dyrektora PZD-Pani

Elżbiety  Jasińskiej  w  sprawie  udzielenia  Dyrektorowi-  Panu  Markowi  Jędrzejewskiemu ,

premii za miesiąc lipiec 2000 r. w wysokości 10% wynagrodzenia zasadniczego ( Zał.nr 19).

Zarząd  jednogłośnie  przyznał  Dyrektorowi  PZD  premię  ,  we  wnioskowanej

wysokości. Sprawę do realizacji przekazano Pani Teresie Popławskiej.

Ad.13 

Zarząd zapoznał się  z pismem Dyr.  L.O L.E w Łapach w sprawie dofinansowania

wymiany stolarki . Przewodniczący Zarządu odczytał propozycję odpowiedzi na powyższe

pismo , którą Zarząd przyjął jednogłośnie , upoważniając Przewodniczącego Zarządu do jej

podpisania ,  po uprzednim uzupełnieniu treści o : „ Proszę o zapewnienie bezpieczeństwa

uczniom na terenie szkoły i internatu „ ( Zał.nr 20 ).

Ad.14

Przewodniczący  Zarządu  odczytał  pismo  Dyr.  ZSMR  w  Supraślu  ,  w  sprawie

przyspieszenia sprzedaży mieszkań (  Zał.nr 21) oraz propozycję odpowiedzi  na powyższe

pismo  ,  którą  Zarząd  przyjął  jednogłośnie  ,  bez  zastrzeżeń  ,  zobowiązując  Geodetę
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Powiatowego- Pana Czesława Bartoszewicza do zdecydowanego przyspieszenia procedury

wykupu mieszkań.

Ad.15

Pan Wiesław Pusz  odczytał  zebranym pismo Dyr.  ZSMR w Supraślu  ,  w sprawie

wyrażenia zgody na częściową wymianę stolarki okiennej oraz propozycję odpowiedzi w tej

sprawie.

Zarząd ,  po przeanalizowaniu tematu ,  jednogłośnie odrzucił  wniosek Dyr.  ZSMR w

Supraślu ww. sprawie ( Zał.nr 22).

Ad.16

Przewodniczący Zarządu przedstawił wniosek Wydziału Spraw Społecznych wraz z

projektem  uchwały  Zarządu  o  wdrożenie  podwyżek  wynagrodzeń  dla  pracowników

niepedagogicznych szkół i placówek oświatowych.

Przypomniał , iż temat ten był poruszany na poprzednim posiedzeniu Zarządu.

Zarząd , po dyskusji , podjął jednogłośnie Uchwałę Nr 152/2000 z dnia 13 lipca 2000 r.

ww. sprawie ( Zał.nr 23). 

Ad.17

W sprawie przyjęcia przez SP ZOZ w Łapach darowizny sprzętu medycznego ,

Zarząd Powiatu ,  uważa za zgodne z zasadami określonymi w Uchwale RPB Nr XVIII/

93/ 2000 z dnia 27 kwietnia 2000 r. przyjęcie darowizny sprzętu medycznego przez SP

ZOZ w Łapach zaopiniowaną pozytywnie Uchwałą Nr 4/2000 Rady Społecznej SP ZOZ

w Łapach z dnia 6 czerwca 2000 r. ( Zał.nr 24).

Ad.18

Pani Skarbnik przedstawiła członkom Zarządu informacje zawarte w sprawozdaniach

R-b 50 o otrzymanych , z budżetu Wojewody Podlaskiego , dotacjach i wydatkach z

zakresu zadań rządowych za I półrocze 2000 roku ( Zał. nr25).

Zarząd ww. informację przyjął do wiadomości.

Ad.19
W  sprawach  różnych  głos  zabrała  Pani  Jadwiga  Kuteszko-  członek  Zarządu.

Poinformowała , iż Urząd MiG w Surażu zwrócił się z prośbą , aby nie wykorzystaną dotację

w wys. 200 zł. , na zakup kontenerów , przeznaczyć w roku bieżącym . Wydział Rolnictwa ,
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L,GW i OŚ zaakceptował powyższą propozycję. Zostało przygotowane stosowne pismo do

Urzędu  Gminy  w  Surażu  z  zaznaczeniem  ,  że  powyższa  kwota  winna  zostać  odrębnie

udokumentowana przez przedłożenie poświadczonych kopii faktur.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu zakończono.

Protokołowała:

Ewa Żukowska

Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Ewa Słojewska - Zaręba – Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko – Członek Zarządu
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